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PROTOKÓŁ NR II/ 2014 

II sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji, 

która odbyła się w dniu 12 grudnia 2014 r. w godz. 13 
00

 – 15
00 

w  sali narad Starostwa 

Powiatowego w Wałczu, przy ul. Dąbrowskiego 17.   

 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu oraz zaproszeni goście wg załączonych do protokołu list 

obecności (załączniki nr 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad II sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Powiatu IV Kadencji oraz z I sesji 

Rady Powiatu w Wałczu V Kadencji. 

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 04.10.2014 r. do 

27.11.2014r. 

a) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas 

XXXVII sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi 

Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas 

XXXVII sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji 

Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas I sesji 

Rady Powiatu w Wałczu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu 

Rady Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania 

6. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu V Kadencji. 

a) przyjęcie informacji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wałczu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wałczu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Powiatu w Wałczu, 

powołania składów osobowych oraz ustalenia przedmiotu działania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu  

do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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12. Interpelacje oraz zapytania radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

 Sprawy organizacyjne:  

 

a) otwarcie sesji,  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Bogdan Białas zgodnie z §18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady II sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał radnych, Zarząd 

Powiatu, Skarbnika i Sekretarza Powiatu, radcę prawnego oraz przedstawicieli mediów.  

 

b) stwierdzenie quorum ,  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan 17 radnych – obecni wszyscy radni z tym, że radny Marek Matela wszedł na obrady 

po przerwie o godzinie 13 
35

; wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

 c) przedstawienie porządku obrad,  

 

Porządek obrad II sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach  

na sesję; stanowi załącznik nr 3 do protokołu*.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, iż Zarząd Powiatu zgłosił 

zamiar wprowadzenia do porządku kolejnego punktu pn.: 

 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/ 239 /2014 Rady Powiatu  

w Wałczu z dnia 28 lutego 2014r. w sprawie określenia zadań finansowanych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014 

roku. 

 

Zgodnie z §18 ust.7 zdanie pierwsze Statutu – rada powiatu może wprowadzić zmiany  

w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

 

Wobec powyższego poddał pod głosowanie wniosek o:  

 wprowadzenie do porządku obrad pkt. 12 pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXXIII/ 239 /2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 lutego 2014r.  

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014 roku”. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad punkt 12 

pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/ 239 /2014 Rady Powiatu w Wałczu z 
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dnia 28 lutego 2014r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014 roku”.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu*. 

 

Pozostałe punkty otrzymały numerację kolejną. 

 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad II sesji Rady Powiatu. 

 

d) przyjęcie protokołów XXXVII sesji Rady Powiatu IV kadencji oraz I sesji      

     Rady Powiatu V kadencji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Nr XXXVII  / 2014 z XXXVII  sesji Rady Powiatu IV kadencji w Wałczu, z  dnia 24 

października  2014 r.   

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższy protokół jednogłośnie.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

protokołu nr I/2014  z I sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu z dnia 27 listopada 2014r.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła  powyższy protokół jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie  04.10.2014 r. do 27.11.2014r. 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na II sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr  5 do niniejszego protokołu*. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z prośbą do Starosty Wałeckiego o uzupełnienie przedmiotowej informacji   

o dane dotyczące pracy Zarządu Powiatu V kadencji Rady Powiatu tj. od 27 listopada  

do 12 grudnia br. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, iż Zarząd Powiatu V kadencji Rady Powiatu od dnia 27 listopada br. odbył 

dwa posiedzenia. Pierwsze z nich miało charakter organizacyjny, dotyczyło omówienia 

zakresu obowiązków Pani Jolanty Wegner Wicestarosty Wałeckiego oraz Danuty Kęsek 

Członka Zarządu Powiatu. Zadecydowano o pozostaniu przy dotychczasowym Regulaminie 

Organizacyjnym, dlatego też Pani Jolanta Wegner Wicestarosta Wałecki odpowiedzialna jest 

za te same zadania, za jakie odpowiedzialny był jej poprzednik Pan Jerzy Goszczyński.  

Podczas drugiego posiedzenia Zarząd Powiatu omówił uchwały Rady Powiatu, które 

skierowane zostaną na kolejną sesję. Dodał, iż  posiedzenia były bardzo krótkie, dotyczyły 

głównie spraw organizacyjnych oraz funkcjonowania Zarządu Powiatu w nowej kadencji 

Rady Powiatu. 
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a)  przyjęcie informacji.   

Wobec braku uwag do „Informacji o pracy Zarządu Powiatu w okresie  04.10.2014 r.  

do 27.11.2014r. Przewodniczący Rady Powiatu  poddał niniejszą pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła przedmiotową informację jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXVII  

 sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu  

w Wałczu. 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXXVII sesji Rady Powiatu IV 

kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu radni otrzymali  

w materiałach na II sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu*. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu na jakim etapie znajduje się 

realizacja zwrotu niesłusznie pobranej dotacji przez szkołę niepubliczną (WAW Sp. z o.o.)? 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż pytanie  powinno zostać zadane w kolejnym punkcie obrad.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż Rada Powiatu aktualne rozpatruje pkt 3 porządku obrad. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Potwierdził dodając, iż zadał swoje pytanie, ponieważ ma ono związek z uchwałą  

Nr XXXVII/ 262/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 24 października 2014r. w sprawie  

zawiadomienia o sposobie wykorzystania informacji zawartych w nocie sygnalizacyjnej 

Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w Szczecinie. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż w/w uchwała powierzona była do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Przeprosił dodając, iż pytanie pozostaje aktualne przy kolejnym punkcie porządku obrad. 

 

a) przyjęcie sprawozdania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

„Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas  XXXVII sesji 

Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu”.  
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W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 4 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXVII 

sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 

 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXXVII sesji Rady Powiatu IV 

Kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu radni 

otrzymali w materiałach na II sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu*. 

  

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odnosząc się do zapytania radnego Jerzego Goszczyńskiego zadanego w 3 punkcie porządku 

obrad poinformował, iż sprawa została przekazana Staroście Wałeckiemu  i  nie wie na jakim 

etapie aktualne się znajduje.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Oznajmił, iż na zadane pytanie udzieli odpowiedzi w formie pisemnej. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Potwierdził, iż zostanie udzielona odpowiedź w formie pisemnej, po czym zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Przypomniał, że  uchwała Nr XXXVII/ 262/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 24 

października 2014r. w sprawie  zawiadomienia o sposobie wykorzystania informacji 

zawartych w nocie sygnalizacyjnej Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w Szczecinie 

zobowiązała Starostę Wałeckiego do podjęcia czynności prawem przewidzianych w celu 

wyegzekwowania w terminie do 30 listopada 2014 roku nadmiernie pobranej dotacji 

oświatowej przez WAW Sp. z o.o. i przekazania jej do Ministerstwa Finansów. Czyli  

z powyższego wynika, że uchwała Rady Powiatu nie została wykonana. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Powtórzył, iż odpowiedź zostanie udzielona w formie pisemnej. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zapewnił, iż radnym udzielona zostanie odpowiedz w formie pisemnej. Następnie zwrócił się 

o radnego Janusza Różańskiego oznajmiając, iż powinien wiedzieć, że JST nie zwraca 

środków z subwencji oświatowej dla Ministerstwa Finansów, jeżeli  Ministerstwo Finansów 

samo o nie wystąpi. 
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a) przyjęcie sprawozdania 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

„Sprawozdania z wykonania uchwał podjętych podczas XXXVII sesji Rady Powiatu IV 

Kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu” 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 5 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas I sesji 

Rady Powiatu w Wałczu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu 

Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas I sesji Rady Powiatu V 

Kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu radni 

otrzymali w materiałach na II sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu*. 

a) przyjęcie sprawozdania 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

„Sprawozdania z wykonania uchwał podjętych podczas I sesji Rady Powiatu V Kadencji 

powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu”. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze większością głosów przy 13 głosach 

„za” i 3 głosach „wstrzymujących się”.  

 

 

Ad pkt 5  

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu V kadencji. 

 

Pisemną informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu V kadencji radni otrzymali  

w materiałach na II sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu*. 

 

a) przyjęcie informacji. 

Do przedłożonej informacji nie wniesiono uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie „Informacji o pracy Rady Powiatu V Kadencji”. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejszą jednogłośnie. 
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Ad. pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję, stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu*.  

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zaproponował, by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 4 

członków. Poinformował, że chciałby poddać powyższą pod głosowanie. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zdanie, że liczba członków Komisji Rewizyjnej powinna być określona przez  Radę 

Powiatu i podjęta w formie uchwały, podobnie jak jej skład osobowy. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż liczbę członków Komisji Rewizyjnej ustala Rada Powiatu. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Podkreślił, iż Rada Powiatu wszystkie decyzje podejmuje w formie uchwał. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, że niekoniecznie. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż nie może być inaczej. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Wyjaśnił, iż głosowanie nad złożonym przez niego wnioskiem tj. by Komisja Rewizyjna 

Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 4 członków będzie miało rangę uchwały. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, że są to jakieś nowe zasady. Poprosił Waldemara Kosowickiego Racę Prawnego  

o interwencję.  

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż Przewodniczący Rady Powiatu proponuje poddać pod głosowanie swoją 

propozycję dotyczącą składu liczbowego Komisji Rewizyjnej. Jak powszechnie wiadomo 

Komisja Rewizyjna utworzona jest z mocy ustawy o samorządzie powiatowym. Natomiast  

o tym w jakim składzie liczbowym Komisja Rewizyjna będzie działać decyduje, zgodnie  

z §38 Statutu Powiatu Wałeckiego, Rada Powiatu. Rozumie, że pewne nieporozumienie 

wynika z tego, iż radny Marek Pawłowski domaga się ustalenia przez Radę Powiatu liczby 

członków komisji w formie uchwały. Niemniej ona generalnie będzie podjęta, z tym że 

Przewodniczący Rady proponuje podjęcie uchwały o charakterze proceduralnym, a więc 
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takiej która dopiero w następnej kolejności pozwoli skompletować skład osobowy komisji. 

Dopiero na końcu Rada Powiat podejmie uchwałę o powołaniu Komisji Rewizyjnej,  

już w imiennie określonym składzie osobowym, w której to będzie znajdować 

odzwierciedlenie właśnie ta uchwała proceduralna, dotycząca liczby członków Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał dlaczego więc w porządku obrad sesji znajduje się punkt pn. „Podjęcie uchwały  

w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Powiatu w Wałczu, powołania składów 

osobowych oraz ustalenia przedmiotu działania” do którego przedłożono projekt uchwały 

stanowiący o utworzeniu komisji stałych określając m.in. ich nazwę skład liczbowy  

i osobowy? Czy podobne zapisy nie powinny zostać zawarte  w projekcie uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu?  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poprosił, by radny Janusz Różański słuchał tego, co Radca Prawny mówi. Jeżeli chodzi  

o komisje stałe, to Rada Powiatu decyduje o tym jakie powołać, ile ich powołać oraz w jakim 

składzie osobowym. Komisja Rewizyjna natomiast utworzona jest z mocy ustawy. Rada 

Powiatu nie może w tym wypadku głosować nad tym czy powołać Komisję Rewizyjną, gdyż 

jej utworzenie jest obligatoryjne.  

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż Rada Powiatu podejmuje decyzje w formie uchwał, nie doszukał się w Statucie 

Powiatu Wałeckiego zapisu o podejmowaniu uchwał o charakterze proceduralnym. Uważa,  

że do porządku obrad powinien zostać wprowadzony dodatkowy punkt pn. „Podjęcie uchwały 

o ilości członków Komisji Rewizyjnej”. Być może określenie przez Radę Powiatu liczby 

członków Komisji Rewizyjnej mogłoby zostać ujęte w przedmiotowym projekcie uchwały, 

poprzez wprowadzenie stosownego zapisu w §1. Dopiero w następnej kolejności powinien 

pojawić się zapis stanowiący o imiennym składzie osobowym Komisji. 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Odpowiedział, że tak też ma być. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zaprzeczył wskazując na fakt, iż w porządku obrad nie ujęto punktu dotyczącego określenia 

przez Radę Powiatu liczby członków Komisji Rewizyjnej, ani nie zawarto stosownego zapisu 

w przedłożonym w materiałach radnym projekcie uchwały. 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż projekt uchwały zostanie dopiero dopełniony. Natomiast na ten projekt uchwały 

składać się będą zarówno: ustalenie liczby członków Komisji Rewizyjnej, jak i określenie jej 

składu osobowego. 
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Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zwracając się do Mecenasa Waldemara Kosowickiego oznajmił, iż w projekcie uchwały 

parafowanym jego podpisem nie ma zapisu dotyczącego określenia przez Rade Powiatu 

liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zapytał czy to jest jakiś problem, by zapis dotyczący określenia liczby członków Komisji 

został w przedłożonym radnym projekcie uchwały ujęty? 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż sesję Rady Powiatu przygotowuje Przewodniczący Rady Powiatu, którego  

to propozycją jest by liczba członków Komisji Rewizyjnej wynosiła cztery osoby. To że 

akurat w projekcie uchwały jest wymienionych sześć pozycji nie oznacza, że Rada Powiatu 

ustanowi sześcioosobowy skład komisji. Jeszcze raz podkreślił, iż projekt uchwały zostanie 

dopiero dopełniony. Obecnie zostanie poddana pod głosowane propozycja Przewodniczącego 

Rady Powiatu, natomiast na samym końcu projekt uchwały. Nie rozumie dlaczego radni 

upierają się przy zapisie w przedłożonym radnym w materiałach projekcie uchwały, gdzie 

przy ustaleniu składu osobowego Komisji wymieniono sześć pozycji. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zauważy, że nie mówiono nic na temat określenia sześciu pozycji. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał, czy nie można w projekcie uchwały nanieść stosownych zmian, wprowadzając 

dodatkowy paragraf  jako §1 o treści:  „określa się liczbę członków Komisji Rewizyjnej  

w liczbie np. 4 osób, a  §2 otrzymałby brzmienie aktualnie pierwszego? Jaki powyższe 

stanowi problem? 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Oznajmił, iż zmiany w treści uchwały należałoby wprowadzić w formie poprawki. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zapytał w  jakiej formie Rada Powiatu ma określić liczbę członków Komisji Rewizyjnej? 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Odpowiedział, iż Przewodniczący Rady Powiatu poddaje pod głosowanie swoją propozycję, 

by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 4 członków. Jeżeli  

ze strony pozostałych radnych padłaby inna propozycja, wówczas zostanie ona również 

poddana głosowaniu. W wyniku głosowania każda z propozycji zostanie oceniona, dlatego też 

w tej sytuacji wystarczająca jest uchwała proceduralna. 
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Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z prośbą do Mecenasa o przywołanie stosownego artykułu czy paragrafu  

ze Statutu Powiatu Wałeckiego, który stanowi o podejmowaniu przez Radę Powiatu uchwał 

proceduralnych. 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Zauważył, iż od początku obrad II sesji, Rada Powiatu podjęła cztery czy też pięć uchwał 

proceduralnych, przyjmując poszczególne sprawozdania i informacje. Wyjaśnił, iż uchwała 

proceduralna różni się od tradycyjnych uchwał tym, iż nie jest w niej spisywana odrębna 

sentencja. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Dodał, iż właściwa uchwała zostanie podjęta na końcu. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał Mecenasa dlaczego się tak upiera przed naniesieniem stosownych zmian w treści 

projektu uchwały? Jaki powyższe stanowi problem? 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż należy złożyć w odpowiednim momencie poprawkę do projektu uchwały,  

by w § 1 wprowadzić zapis wyżej proponowany. Projekt uchwały może podlegać określonym 

korektom, natomiast radny Janusz Różański swoją propozycję zmiany do treści projektu 

uchwały zgłosił za wcześnie. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zaważył, że aktualnie Przewodniczący Rady Powiatu chciał, by Rada Powiatu dokonała 

wyboru nazwisk radnych członków Komisji Rewizyjnej, dlaczego więc wniesienie zmian  

w treści uchwały w tym momencie obrad jest nieodpowiednie? 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż nie było mowy o nazwiskach radnych - kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

Proponował jedynie, by Komisja liczyła czterech członków, nie wymieniał żadnych nazwisk. 

Zgodnie z przekazem Radcy Prawnego Rada Powiatu powinna jego propozycję głosować. Na 

końcu poddawany będzie pod głosowanie projekt uchwały i wówczas radni mogą zgłaszać 

poprawki do jego treści, które również podlegać będą głosowaniu i jeżeli uzyskają aprobatę 

Rady Powiatu oraz nie będą naruszały przepisów prawa, zostaną wprowadzone.  

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z zapytaniem do Waldemara Kosowickiego Radcy Prawnego czy przegłosowanie 

wniosku Przewodniczącego Rady o liczbie członków Komisji Rewizyjnej wypełnia wymóg  

§ 38  ust.1 Statutu Powiatu Wałeckiego? 
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Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Odpowiedział twierdząco wyjaśniając, że z przepisów wynika, iż liczbę członków Komisji 

Rewizyjnej ustala Rada Powiatu i nikt tego uprawnienia nie zabiera. Gdyby zapisy uchwały  

w zakresie liczby członków czy też składu osobowego imiennie podanego, zarówno Komisji 

Rewizyjnej jak i pozostałych, byłyby uzgodnione wcześniej, wówczas od razu można byłoby 

przystąpić do głosowania uchwały w wersji, która byłaby wcześniej radnym przedstawiona. 

Natomiast ta wersja projektu uchwały, która została załączona w materiałach sesyjnych 

zawiera jedynie podstawy prawne oraz zarys ogólny. Tak więc podjęcie takiej uchwały musi 

być poprzedzone przynajmniej czterema głosowaniami „cząstkowymi”, gdyż na uchwałę 

muszą składać się takie elementy jak: nazwa komisji, liczba członków, a w przypadku komisji 

stałych przedmiot działania. Dopiero te głosowania mogą prowadzić do ustalenia składu 

imiennego członków Komisji. Końcowym efektem tych czynności jest poddanie pod 

głosowanie całej uchwały, która obejmowała będzie zarówno nazwę, skład liczbowy, skład 

osobowy i ewentualnie uwzględniła będzie poprawki do treści uchwały, zgłoszone przez 

radnych. Według powyższego schematu Przewodniczący Rady Powiatu chce tą procedurę 

wykonać. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, że Radca Prawny nie ma racji. Następnie ponowił swoje pytanie dlaczego  

w porządku obrad sesji znajduje się punkt pn. „Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

komisji stałych Rady Powiatu w Wałczu, powołania składów osobowych oraz ustalenia 

przedmiotu działania” do którego przedłożono projekt uchwały stanowiący o utworzeniu 

komisji stałych określając m.in. ich nazwę skład liczbowy i osobowy?  Wyraził zdane,  

że Komisja Rewizyjna jest najważniejsza, dlatego też tym bardziej w projekcie uchwały  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu winien znaleźć się zapis 

określający liczbę jej członków.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Podkreślił, iż to właśnie Rada Powiatu zadecyduje o tym ilu członków i w jakim składzie 

osobowym będzie tworzyło Komisję Rewizyjną, podejmując projekt uchwały w ustalonej 

wcześniej formie.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zdanie, iż czteroosobowy skład Komisji Rewizyjnej bardzo utrudni, a raczej 

uniemożliwi prawidłowe funkcjonowanie najważniejszej w Radzie Powiatu komisji. Uważa, 

że jedynie względy pozamerytoryczne sprawiają, że taka propozycja padła z ust 

Przewodniczącego Rady Powiatu. Poprosił, by dla dobra funkcjonowania Rady Powiatu 

propozycja Przewodniczącego Rady została jeszcze raz rozważona i by została wycofana. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Podkreślił, iż każdy radny ma prawo do zgłaszania swoich propozycji. Rada Powiatu 

wybierze tą, którą uzna za najwłaściwszą. Następnie poinformował, iż podtrzymuje swój 

wniosek i chciałby poddać go pod głosowanie. Wobec powyższego zapytał czy radni 

zgłaszają inne propozycje? 
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Andrzej Więckowski – Radny Rady Powiatu 

Zwróci się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu co jest powodem,  

że zaproponował akurat czteroosobowy skład Komisji Rewizyjnej? W poprzednich 

kadencjach Rady Powiatu Komisja Rewizyjna funkcjonowała w sześcioosobowym składzie, 

dlatego też zanim przystąpi do głosowania nad tym wnioskiem chciałby znać powód 

zmniejszenia liczby członków do czterech osób. W trzeciej Kadencji Rady Powiatu w Wałczu 

był członkiem Komisji Rewizyjnej, dlatego też zdaje sobie sprawę, że przy czteroosobowym 

składzie praca członków Komisji będzie bardzo wytężona.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż również był członkiem Komisji Rewizyjnej. Wyjaśnił, iż  na podstawie 

dokonanej analizy zakresu pracy Komisji Rewizyjnej stwierdza, że bardziej skuteczna będzie 

komisja czteroosobowa, gdzie zespół trzyosobowy zawsze będzie gotowy do pracy w tej 

komisji. Wydaje mu się, że nie ma potrzeby, by Komisja Rewizyjna prowadziła kontrole  

z taką częstotliwością. Jego zdaniem pomniejszony skład Komisji Rewizyjnej nie wiąże się  

z większą ilością pracy. Wyraził zdanie, że kontrole można tak rozłożyć, by ich ilość w ciągu 

roku była dla członków Komisji taka sama, jak w przy składzie sześcioosobowym.  

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Zauważył, iż w innych powiatach Komisje Rewizyjne liczą od  trzech do pięciu członków.  

Z reguły są to trzy – czteroosobowe Komisje, które radzą sobie bardzo dobrze. Wszystko 

zależy od organizacji pracy Komisji. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż radni odbyli spotkanie odnośnie ustalenia składów osobowych poszczególnych 

komisji po to, by sesja przebiegła sprawnie. Z tego co pamięta, to podczas spotkania 

rozmawiano o sześcioosobowym składzie Komisji. Nie chce w tym miejscu polemizować nad 

tym czy lepsza będzie sześcio- czy czteroosobowa Komisja, zauważył jednie, że zgodnie  

z zapisami Statutu Powiatu Waleckiego kontrole prowadzi zespół w składzie od 3 do 5 osób, 

czyli jeżeli chodzi o skład zespołu pięcioosobowego, nie uda się już w tym zakresie Statutu 

zachować. Niemniej nie o to mu chodzi. Z tego co rozumie, to ustalenia jakie na spotkaniu 

radnych zapadły już nie obowiązują? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Oznajmił, iż na spotkaniu ustalono czteroosobowy skład Komisji Rewizyjnej. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zaprzeczył dodając, iż podczas spotkania radnych mowa była o składzie sześcioosobowym 

Komisji. Czyli rozumie, że Klub Radnych Rady Powiatu „ORS-PO” wycofuje się z ustaleń 

poczynionych w trakcie spotkania? 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Rady Powiatu 

Wyjaśnił, iż chodzi o to by każdy Klub Radnych czy komitet wyborczy miał swojego 

przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Dlatego też proponuje się skład czteroosobowy 
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Komisji, bez radnego Marka Mateli z Komitetu Wyborczego Wyborców „Alternatywa”, który 

na członkostwo nie wyraził zgody.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż nie ukrywa, że chciałby, by to co na spotkaniu zostało ustalone, było traktowane 

poważnie. Ma wątpliwości czy propozycja radnego Tadeusza Węgrzynowskiego związana  

z parytetami dotyczy radnych wybranych z Komitetu Wyborczego PIS. Skoro umówiono się 

na pewne rozwiązanie, to chciałby, by je zastosowano. Jeżeli jest to niemożliwe wówczas 

radni będą się nad nim od nowa zastanawiać, co nie znaczy, że radni wybrani z Komitetu 

Wyborczego PIS wyrażą wolę członkostwa w Komisji Rewizyjnej.  

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Rady Powiatu 

Przyznał, że poczyniono ustalenia co do członkostwa radnych w poszczególnych komisjach. 

Niemniej gdy jako Przewodniczący Klubu Radnych ORS-PO zwrócił się do radnych PIS  

o przedstawienie swoich członków do Komisji Rewizyjnej, nie udało się dojść do 

kompromisu. Zwracając się do Jerzego Goszczyńskiego przypomniał, że prosił by radny PIS 

Marek Subocz został wytypowany na członka Komisji Rewizyjnej.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Odrzekł, że wyraził wówczas aprobatę. Zaproponował, by radny Marek Subocz był 

członkiem dwóch komisji stałych i trzeciej – Komisji Rewizyjnej, jako jego dodatkowe 

zobowiązanie. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Przypomniał, iż na spotkaniu podjęto decyzję o telefonicznym ustaleniu z Przewodniczącym 

Klubu Radnych ORS-PO Tadeuszem Węgrzynowskim imiennego składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Ogłosił pięciominutową przerwę od godziny 13
35

  do 13
40

, w celu  wyjaśnienie niejasności. 

 

 

Po przerwie o godzinie 13 
40 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas wznowił obrady II 

sesji Rady Powiatu V kadencji. 

 

Na obrady II sesji Rady Powiatu o godzinie 13 
45

 wszedł radny Marek Matela. 

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż podtrzymuje swój wniosek, by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V 

kadencji liczyła 4 członków. Następnie zapytał czy są inne propozycje? 
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Marek Pawłowski – Radny Rady Powiat 

Złożył wniosek, by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 6 

członków. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Rady Powiatu 

Złożył wniosek by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 3 

członków. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Wycofał swój wniosek by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V kadencji liczyła 4 

członków. Poinformował, iż pozostały natomiast dwa wnioski by Komisja Rewizyjna liczyła 

trzech oraz sześciu członków. Następnie podkreśli, że bez względu na to, jakie podczas tej 

sesji Rada Powiatu podejmie decyzje czy to odnośnie liczby członków komisji, czy ich 

składów osobowych należy pamiętać, że na każdej kolejnej sesji Rada Powiatu powyższe 

może zmienić.  

 

Wobec braku zgłoszenia innych wniosków Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie wniosek Radnego Marka Pawłowskiego by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w 

Wałczu V kadencji liczyła 6 członków. 

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 7 głosach „za” 9 głosach „przeciw” i 1 głosie 

wstrzymującym się” wniosek radnego Marka Pawłowskiego został odrzucony. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poddał pod głosowanie wniosek 

Radnego Tadeusza Węgrzynowskiego, by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Wałczu V 

kadencji liczyła 3 członków. 

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 10 głosach „za” 7 głosach „przeciw” wniosek 

radnego Tadeusza Węgrzynowskiego został przyjęty, tym samym Rada Powiatu ustaliła,  

że liczba członków Komisji Rewizyjnej wynosi trzy osoby. 

 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Poinformował, że rozpoczyna procedurę ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Wobec powyższego zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Na członka Komisji Rewizyjnej zgłosił radnego Tadeusza Węgrzynowskiego. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się z zapytaniem do radnego Tadeusza Węgrzynowskiego czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zgodę. 
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Tadeusz Wenio –Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Na członka Komisji Rewizyjnej zgłosił radnego Jana Kaczanowicza. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się z zapytaniem do radnego Jana Kaczanowicza czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Jan Kaczanowicz – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zgodę. 

 

Danuta Kęsek – Członek Zarządu Powiatu 

Na członka Komisji Rewizyjnej zgłosiła radną Izabelę Krajnik. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się z zapytaniem do radnej Izabeli Krajnik czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Izabela Krajnik – Radna Rady Powiatu 

Wyraziła zgodę. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są jeszcze inne kandydatury? 

 

Wobec braku innych kandydatur zamknął listę kandydatów i poddał pod głosowanie skład 

osobowy Komisji Rewizyjnej w osobach: 

- Jana Kaczanowicza; 

- Izabeli Krajnik; 

- Tadeusza Węgrzynowskiego. 

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 13 głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących 

się” Rada Powiatu ustaliła skład osobowy w osobach: 

- Jana Kaczanowicza; 

- Izabeli Krajnik; 

- Tadeusza Węgrzynowskiego. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Pogratulował nowo wybranym członkom Komisji Rewizyjnej. Następnie zauważył,  

że w Komisji Rewizyjnej nie ma żadnego członka spośród radnych opozycji. Ponadto 

poinformował, iż w Radzie Miejskiej w Pile na 23 mandaty radnych 18 uzyskali radni PO, a 

przewodniczącym Komisji Rewizyjnej ma zostać radny klubu opozycji. Życzy radnym 

koalicji tego, by kiedyś było ich na taki gest stać.  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Przypomniał, iż każdy radny miał możliwość zgłoszenia swojej kandydatury, natomiast 

zgłoszono jedynie trzy, na co pragnie zwrócić uwagę. 
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Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Oświadczył, iż pozostali radni nie mieli szans na członkostwo w Komisji Rewizyjnej. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zwracając się do radego Janusza Różańskiego oznajmił, iż należało dać sobie szansę.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zauważył, iż wszyscy radni mieli szanse zostać członkiem Komisji Rewizyjnej. Po dyskusji  

i po rozmowie jaką radni odbyli w czasie przerwy w obradach okazało się, że radni opozycji 

nie chcieli podjąć tego wyzwania i nie zgodzili się na członkostwo w Komisji Rewizyjnej.  

W związku z powyższym nie wie do kogo radny Janusz Różańsk rości pretensje. Nie wie czy 

radny Janusz Różański wyraził akces do komisji, ale bardzo chętnie widziałby go jako 

jednego z jej członków, wówczas mógłby się wykazać pracą.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał po co w takim razie były dwa spotkania przed sesją, gdzie ustalano składy osobowe 

komisji, jeżeli obecnie postanowiono inaczej? 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż nie jest możliwe spełnienie oczekiwań każdego z radnych. Przypomniał,  

iż złożony przez niego wniosek by Komisja Rewizyjna liczyła 4 członków miał na celu 

uczestnictwo w niej radnych z każdego ugrupowania politycznego. Niestety nie został on 

przychylnie przyjęty, wobec powyższego zadecydował o jego wycofaniu. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zdanie, że sprawa jest bardzo delikatna, dlatego też Zarząd Powiatu nie powinien 

zajmować w tej kwestii stanowiska, z racji tego, iż jest on głównym podmiotem 

kontrolowanym.  Zwracając się do Starosty Wałeckiego poprosił by dał radnym, w tej kwestii, 

się wypowiedzieć, a nie ustawiał Komisję Rewizyjną w stosunku do podmiotu 

kontrolowanego. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Rady Powiatu 

Poprosił o zamknięcie dyskusji. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Przypomniał, po raz kolejny, że jeżeli będzie taka wola Rada Powiatu może zmienić skład 

osobowy Komisji, wystarczy złożyć odpowiedni wniosek. Następnie przeszedł do procedury 

głosowania uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady z prośbą o odczytanie treści projektu uchwały,  

który podlegał będzie głosowaniu. 
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Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Odczytał treść projektu uchwały. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż z odczytanej przez Przewodniczącego Rady Powiatu treści uchwały wynika, że 

nie został w niej zawarty zapis stanowiący o liczbie członków Komisji. 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż zapis o jakim mówi radny Marek Pawłowski wynika z uchwały proceduralnej, 

którą Rada Powiatu podjęła wcześniej.  

 

Janusz Różański –Radny Rady Powiatu 

Zapytał, jak w takim razie Rada Powiatu będzie mogła zmienić uchwałę proceduralną, jeżeli 

zdecyduje się np. podczas kolejnej sesji na zwiększenie liczby członków Komisji Rewizyjnej 

do 4 osób?  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż Rada Powiatu podejmie wówczas uchwałę zmieniającą. 

 

Janusz Różański –Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż uchwała zmieniając również nie będzie określała  liczby członków, gdyż 

zmieniona zostanie poprzez dodanie nazwiska nowego członka Komisji. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż niekoniecznie, gdyż Rada Powiatu będzie mogła zmienić cały skład Komisji. 

Rada Powiatu może również uchylić uchwałę, podejmując w jej miejsce nową, o innej treści.  

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poddał pod 

głosowanie wyżej odczytany przez siebie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu większością głosów przy 12 głosach „za”, 2 głosach 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr II/ 6 /2014 w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu*.  

 

 

Ad. pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady      

Powiatu w Wałczu. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję, stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu*.  
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Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich do zgłaszania kandydatów do funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej .  

 

Tadeusz Węgrzynowski- Radny Rady Powiatu 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę w osobie radnego Jana 

Kaczanowicza, który piastował tą funkcję w poprzedniej kadencji Rady Powiatu. Wykazywał 

się dużym zaangażowaniem i sprawnością w organizowaniu poszczególnych kontroli.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się do radnego Jana Kaczanowicza z zapytaniem czy wraża zgodę a kandydowanie? 

 

Jan Kaczanowicz – Radny Ray Powiatu 

Wyraził zgodę.  

 

Wobec braku innych kandydatów Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

powyższą kandydaturę. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu, większością głosów przy 14 głosach „za” oraz  

 3 głosach „wstrzymujących się” wybrała na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego 

Jana Kaczanowicza, podejmując uchwałę Nr II/ 7 /2014 w sprawie wyboru  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu*.  

 

 

Ad. pkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję, stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu* .  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Jan Kaczanowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę w osobie radnego 

Tadeusza Węgrzynowskiego.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu  

Zwrócił się do radnego Tadeusza Węgrzynowskiego z zapytaniem czy wraża zgodę na 

kandydowanie? 

 

 



19 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Radny Ray Powiatu 

Wyraził zgodę.  

 

Wobec braku innych kandydatów Przewodniczący Rady Powiatu poddał powyższą 

kandydaturę pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu większością głosów przy 14 głosach „za” oraz  

 3 głosach „wstrzymujących się” wybrała na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego Tadeusza Węgrzynowskiego, podejmując uchwałę Nr II/ 8 /2014  

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Uchwała  stanowi załącznik nr 15 do protokołu*.  

 

 

Ad. pkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Powiatu w Wałczu, 

powołania składów osobowych oraz ustalenia przedmiotu działania. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję, stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu*.  

 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zaproponował powołanie dwóch komisji stałych Rady Powiatu pod inną nazwą jak  

w przedłożonym w materiałach projekcie uchwały : 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego; 

 Komisja Edukacji i Spraw Społecznych. 

 

Marek Pawłowski- radny Rady Powiatu  

Poinformował, iż zanim złoży wniosek w sprawie powołania komisji stałych, pragnie zadać 

pytanie Mecenasowi Waldemarowi Kosowickiemu czy uchwała z grudnia 2010 roku  

o powołaniu przez Radę Powiatu dwóch komisji stałych: Komisji Budżetu i Spraw 

Społecznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego straci moc prawną, w momencie podjęcia 

dzisiaj przez Radę Powiatu nowej uchwały? 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Odpowiedział twierdząco wyjaśniając, iż komisje zostały powołane na okres trwania kadencji 

Rady Powiatu.  Nie ma powodu, by Rada Powiatu obecnej kadencji uchyliła uchwałę  

o powołaniu komisji stałych ubiegłej kadencji Rady Powiatu. Gdyby powyższe zostało 

uczynione, wówczas dorobek komisji stałych funkcjonujących w poprzedniej kadencji 

zostałby uchylony. 

  

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zaznaczył, iż jego pytanie nie dotyczyło składu osobowego komisji, a jedynie ich ilości, nazw 

oraz liczby członków. 
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Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, iż w przypadku powoływania komisji stałych są jak gdyby dwie praktyki. Jedną  

z nich stanowią stosowne zapisy w statutach JST, w których określa się ich ilość, nazwę oraz 

zakresy działania. Druga zaś, częściej proponowana, polega na tym, iż na okres nowej 

kadencji Rady Powiatu tworzy się komisje stałe, ustala zakresy ich działania oraz skład 

osobowy. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Złożył wniosek o powołanie przez Radę Powiatu jednej komisji stałej o nazwie Komisja 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych, nie określając w uchwale liczby jej 

członków. Wyraził zdanie, że określenie liczy członków komisji stałych jest sprzeczne  

z zapisami § 46 ust. 1 Statutu Powiatu Wałeckiego, który stanowi, że Rada Powiatu w drodze 

uchwały może powołać ze swojego grona stałe i doraźne komisje do określonych zadań, 

określając przedmiot ich działania oraz skład osobowy. Wyjaśnił, iż powyższy zapis rozumie 

w ten sposób, że Rada Powiatu nie określa liczby członków, natomiast propozycje zmiany 

składu osobowego komisji przedstawia przewodniczący rady powiatu, na wniosek 

zainteresowanych radnych, klubów radnych i komisji. Zauważył, iż ustalając liczbę członków 

komisji stałych, w przypadku zgłoszenia kandydatów w większej liczbie od ustalonej liczby 

członków, nie można byłoby prowadzić głosowania w celu odrzucenia któregoś z nich.   

To tak jakby radnym blokowano możliwość członkostwa w komisji, dlatego też wnioskuje  

o powołanie jednej komisji, bez określania w uchwale liczby jej członków.  

 

Bogdan Białas -Przewodniczący Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę na  fakt, że jedna komisja stanowi jak gdyby powielenie pracy rady powiatu. 

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Zaapelował o to, by trzymać się określonych zasad. Padły dwie propozycje, które należałoby 

w kolejności zgłoszeń poddać pod głosowanie.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Chciałby zwrócić uwagę na fakt, że po raz kolejny łamane są wcześniejsze ustalenia. Podczas 

spotkania z radnymi mówiono o dwóch komisjach stałych, które miały dotyczyć nieco innej 

sfery działalności i zostały zaakceptowane przez obie strony opozycję i koalicję  Obecnie 

zaskakuje się po raz kolejny inną, od wcześniej ustalonej, propozycją przewodniczącego rady 

powiatu. Oznajmił, iż ta cała sytuacja zaczyna być śmieszna dodając, że chyba nie można  

w taki sposób postępować. Następnie zwracając się do Bogdana Białasa Przewodniczącego 

Rady Powiatu przypomniał, iż przyjął do rozważenia propozycję funkcjonowania w radzie 

jednej komisji stałej, następnie w drodze kompromisu zaakceptowano propozycję dwóch 

komisji o określonych zakresach działalności, natomiast aktualnie ustalenia po raz kolejny są 

łamane.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zauważył, iż był obecny na spotkaniu o jakim mówi radny Jerzy Goszczyński. Rozważano 

wówczas jedynie na temat liczby komisji stałych. 
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Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Przypomniał, iż podczas spotkania padły ustalenia, które zaakceptowała każda ze stron. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż nie uczestniczył w spotkaniu do samego końca i rzeczywiście doszły go 

informacje o zastrzeżeniach co do zakresów działań dwóch komisji. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Wyjaśnił, że podczas spotkania padły pewne ustalenia, niemniej z propozycji dotyczącej 

liczby członków komisji stałych, przedstawionych przez radnego Marka Pawłowskiego oraz 

Jerzego Goszczyńskiego wynikało, że komisje będą liczyły jena 11, a druga ok.14 członków, 

gdyż chcieli aby wszyscy radni byli członkami we wszystkich komisjach. Jego zdaniem takie 

rozwiązanie straciło sens, dlatego też prosi, by nie wracać już do tematu spotkania, gdyż 

uzgodnienia zostały obopólnie zerwane. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zaprotestował jakoby ustalenia zostały obopólnie zerwane. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż radni opozycji mogą przyjąć powyższe wytłumaczenie, natomiast ze słowem 

obopólnie się nie zgadzają. Dodał, iż uważają, że nawet w większym zespole można 

skutecznie pracować. A jeżeli chodzi o Komisję Rewizyjną to przy trzyosobowym składzie 

nie jest ona w stanie przez cały rok skutecznie pracować. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zauważył, iż w poprzedniej kadencji Rady Powiatu często zwracano uwagę na fakt, że zakres 

prac komisji nakładał się na siebie, gdyż radni uczestnicząc w dwóch komisjach musieli 

zajmować się tymi samymi sprawami. Przyznał, iż brał pod rozwagę propozycję Pana Marka 

Pawłowskiego co do utworzenia jednej komisji stałej. Niemniej z niej wynikało, że w tej 

komisji większość mieliby radni opozycji, gdyż członkami nie mogliby być członkowie 

Zarząd Powiatu oraz przewodniczący i wiceprzewodniczący rady. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Wtrącił, iż jego zdaniem Członkowie Zarządu nie powinni być członkami komisji. Jego 

propozycja dotyczyła komisji stałej, liczącej dziewięciu członków oraz Komisji Rewizyjnej 

liczącej sześciu członków, przy czym członkowie komisji rewizyjnej nie byliby członkami 

komisji branżowej.  

 

Tadeusz Węgrzynowski - Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zaproponował zamknąć dyskusję. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Przypomniał, iż Klub Radnych ORS-PO podczas spotkania proponowało również powołanie 

trzech komisji branżowych, z których jedną oddano by tzw. opozycji, niemniej powyższe nie 
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zostało przyjęte przychylnie. Uzgodniono powołanie dwóch komisji, a po opuszczeniu przez 

niego spotkania okazało się, że  aprobaty nie uzyskały nazwy komisji, zakresy działania oraz 

skład osobowy. Dlatego też podobnie jak w przypadku Komisji Rewizyjnej poszczególne 

wnioski poddane zostaną głosowaniu. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie swój 

wniosek o powołanie dwóch komisji stałych Rady Powiatu pod inną nazwą jak w 

przedłożonym w materiałach projekcie uchwały : 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego; 

 Komisja Edukacji i Spraw Społecznych. 

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 10 głosach „za”, 6 głosach „przeciw”  

oraz 1 głosie „wstrzymującym się” wniosek został przyjęty. 

Wobec przyjęcia w/w wniosku wniosek rannego Marka Pawłowskiego o powołanie przez Radę 

Powiatu jednej komisji stałej o nazwie Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Społecznych nie wymagał głosowania. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zadnie, że aktualny pozostaje jego wiosek o wykreślenie z treści uchwały zapisu 

stanowiącego o liczbie członków komisji. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż aktualnie ustalono o powołaniu 2 komisji stałych: Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Edukacji i Spraw Społecznych.  W następnej 

kolejności należy ustalić liczbę członków tych komisji. Wobec powyższego proponuje,  

by każda komisja liczyła po dziewięciu członków. Zapytał czy są inne propozycje? 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż złożył wniosek o wykreślenie z treści uchwały zapisu stanowiącego o liczbie 

członków komisji, dlatego też uważa, że powinien zostać poddany głosowaniu. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż wniosek dotyczy zapisu uchwały, którą Rada Powiatu na końcu będzie 

głosować. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu, by na posiedzenia Rady Powiatu 

radni otrzymywali aktualne materiały, by wiedzieli nad czym głosują. Natomiast jeżeli będą 

wprowadzane jakieś zmiany, prosi o informowaniu radnych o powyższych. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż przyjął uwagę do wiadomości dodając, że będzie się starał, by takich 

sytuacji jak dzisiejsza było jak najmniej. Ponieważ czas naglił postąpiono w taki sposób. 
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Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie swój 

wniosek by Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  liczyła dziewięciu członków.  

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 9 głosach „za”, 4 głosach „przeciw”  

oraz 4 głosach „wstrzymujących się” wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie swój wniosek, by Komisja 

Edukacji i Spraw Społecznych  liczyła dziewięciu członków.  

 

W wyniku głosowania większością głosów przy 9 głosach „za”, 3 głosach „przeciw”  

oraz 5 głosach „wstrzymujących się” wniosek został przyjęty. 

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu  

Poinformował, iż kolejnym krokiem będzie ustalenie zakresu działania komisji stałych. 

Wobec ustanowienia dwóch komisji stałych, których nazwa różni się od nazw 

proponowanych w przedłożonym radnym projekcie uchwały, zgłosił autopoprawkę do 

projektu uchwały poprzez zmianę treści załącznika 1 i załącznika 2 do projektu uchwały. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż w pierwszej kolejności Rada Powiatu powinna określić imienny skład osobowy 

komisji stałych, gdyż tak wynika z przedłożonego radnym w materiałach projektu uchwały 

gdzie §2 stanowi o powołaniu składów osobowych komisji, a dopiero §3 ustala zakresy ich 

działania. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Przyznał rację radnemu Januszowi Różańskiemu informując, iż w pierwszej kolejności Rada 

Powiatu określi skład osobowy poszczególnych komisji stałych. Wobec powyższego poprosił 

o zgłaszanie kandydatów do komisji stałych. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Poinformował, iż Klub Radnych ORS-PO przygotował listę, na którą prosi by radni 

wpisywali swoje kandydatury do członkostwa w poszczególnych komisjach stałych. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas ogłosił pięciominutową przerwę w obradach II 

sesji od 14
25

 do godziny 14
30

. 

 

 

Po przerwie o godzinie 14
30 

Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady II sesji Rady 

Powiatu w Wałczu V kadencji.
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Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż w związku z tym, że na liście wpisało się więcej kandydatów od ustalonej 

liczy członków komisji stałych, wymagane będzie przeprowadzenie glosowania imiennego 

nad każdym kandydatem zgłoszonym do członkostwa w poszczególnych komisjach stałych. 

Do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zgłosiło się 11 radnych, natomiast do Komisji 

Edukacji i Spraw społecznych 12 radnych. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż może mieć miejsce taka sytuacja, że zgłaszając swoją wolę członkostwa  

w dwóch komisjach może się okazać, że Rada Powiatu wytypuje go na kandydata do komisji 

stałej, na członkostwie w której mniej mu zależy. Proponowana forma ustalenia składu 

osobowego komisji jego zdaniem ogranicza swobodę funkcjonowania radnego. Zapowiedział, 

iż złoży skargę na zapisy uchwały Rady Powiatu.  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż przechodzi do procedury głosowania każdej kandydatury osobno. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zapytał, jaka jest procedura głosowania? Czy kolejność poddania pod głosowanie 

poszczególnych kandydatur ustalona  będzie alfabetycznie?   

 

Tadeusz Węgrzynowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Oznajmił, iż głosowanie prowadzone zostanie nad każdą kandydaturą osobno. Na członka 

poszczególnej komisji stałej wybrani zostaną radni, uzyskujący w wyniku głosowania 

większą ilość głosów „za”. 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Zaproponował przeprowadzenie głosowania tajnego. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż głosowania nad ustanowieniem składu osobowego Komisji są głosowaniami 

jawnymi. Zaproponował aby przeprowadzić je z wykorzystaniem opcji głosowania „za” 

osobno nad każdą kandydaturą. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zaproponował ogłoszenie pięciominutowej czy dziesięciominutowej przerwy w celu ustalenia 

jasnej procedury głosowania. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas ogłosił pięciominutową przerwę w obradach II 

sesji od 14
35

 do godziny 14
40

. 
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Po przerwie o godzinie 14
40 

Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady II sesji Rady 

Powiatu w Wałczu V kadencji.
 

 

W trakcie przerwy obrady II sesji Rady Powiatu opuścił  radny Jerzy Goszczyński, wobec 

powyższego po przerwie w obradach uczestniczyło 16 radnych.  

 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż podczas przerwy radni określili się jednoznacznie, w których komisjach 

stałych chcą uczestniczyć, wpisując swoje kandydatury na listę, którą traktuje jednocześnie 

jako wyrażenie przez radnych zgody na kandydowanie. Następnie odczytał zgłoszonych 

kandydatów do: 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

1) Andrzej Gostołek 

2) Marek Matela 

3) Jan Kaczanowicz 

4) Tadeusz Wenio 

5) Jolanta Wegner 

6) Janusz Różański 

7) Marek Pawłowski 

8) Jerzy  Goszczyński 

9) Andrzej Więckowski; 

 

 Komisji Edukacji i Spraw Społecznych: 

1) Izabela Krajnik 

2) Tadeusz Węgrzynowski 

3) Bogdan Białas 

4) Danuta Kęsek 

5) Marek Matela 

6) Elżbieta Rębecka-Sabak 

7) Mirosław Wiercioch 

8) Marek Subocz 

9) Andrzej Więckowski 

 

 

W związku z tym, że liczba kandydatów odpowiada liczbie ustalonych wcześniej członków 

komisji stałych Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie  wyżej proponowanych 

składów osobowych komisji stałych.  

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie ustaliła składy osobowe komisji stałych  

w brzmieniu jak powyżej. 

 

Lista na którą radni zgłosili swoją kandydaturę na członków poszczególnych komisji stałych 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu*. 
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Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu  

Poinformował, iż kolejnym krokiem będzie ustalenie zakresu działania komisji stałych. 

Wobec ustanowienia dwóch komisji stałych, których nazwa różni się od nazw 

proponowanych w przedłożonym radnym projekcie uchwały zgłosił autopoprawkę  

do projektu uchwały poprzez zmianę treści załącznika 1 i załącznika 2 do projektu uchwały. 

Następnie odczytał treść załączników 1 i 2: 

Załącznik Nr 1 do projektu uchwały w brzmieniu: „Zakres działania Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego: 

1) Finanse. 

2) Budżet.   

3) Administracja architektoniczno-budowlana. 

4) Przeciwdziałanie bezrobociu oraz aktywizacja lokalnego rynku pracy. 

5) Promocja powiatu. 

6) Gospodarka wodna. 

7) Ochrona środowiska i przyrody. 

8) Rolnictwo, leśnictwo i rybactwo śródlądowe. 

9) Geodezja, kartografia i kataster. 

10) Gospodarka nieruchomościami. 

11) Transport zbiorowy i drogi publiczne. 

12) Utrzymanie powiatowych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

oraz obiektów administracyjnych. 

13) Współpraca z Sejmikiem Wojewódzkim. 

14) Współpraca z gminami Powiatu. 

15) Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

16) Współpraca z zagranicą. 

17) Inne sprawy zlecone przez Radę Powiatu.” 

 

Załącznik Nr 2 do projektu uchwały w brzmieniu: „Zakres działania Komisji Edukacji  

i Spraw Społecznych: 

1) Promocja i ochrona zdrowia. 

2) Pomoc społeczna. 

3) Polityka prorodzinna. 

4) Wspieranie osób niepełnosprawnych. 

5) Ochrona praw konsumenta. 

6) Edukacja publiczna. 

7) Kultura i ochrona dóbr kultury. 

8) Kultura fizyczna. 

9) Turystyka. 

10) Sport. 

11) Porządek publiczny oraz bezpieczeństwo obywateli. 

12) Obronność. 

13) Ochrona przeciwpowodziowa, przeciwpożarowa i zapobieganie innym 

nadzwyczajnym zagrożeniom życia i zdrowia ludzi oraz środowiska. 

14) Współpraca z Sejmikiem Wojewódzkim. 

15) Współpraca z gminami Powiatu. 

16) Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

17) Inne sprawy zlecone przez Radę Powiatu.” 

Następnie poinformował, iż przechodzi do kolejnego etapu tj. poddania pod głosowanie 

projektu uchwały w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Powiatu w Wałczu, powołania 

składów osobowych oraz ustalenia przedmiotu działania. 
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Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż wniosek przez niego złożony o wykreślenie z treści uchwały zapisu 

stanowiącego o liczbie członków komisji stracił moc, gdyż  wniosek Przewodniczącego Rady 

Powiatu o ustalenie liczby członków komisji stałych był dalej idący . 

 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas odczytał treść projektu 

uchwały. Wobec braku uwag poddał niniejszy pod głosowanie 

 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu większością głosów przy 15 głosach „za” i 1 głosie 

„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/ 9 /2014 w sprawie utworzenia komisji stałych Rady 

Powiatu w Wałczu, powołania składów osobowych oraz ustalenia przedmiotu działania. 

 

Uchwała  stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu*.  

 

 

Ad. pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję, stanowił 

załącznik nr 19 do protokołu*.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zaproponował do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku kandydatury w osobach Jana 

Kaczanowicza i Tadeusza Wenio. Dodał, iż radni byli członkami Komisji w minionej kadencji 

dlatego też posiadają duże doświadczenie.   

 

Jan Kaczanowicz i Tadeusz Wenio - wyrazili zgodę.  

 

Wobec braku uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał niniejszy pod 

głosowanie.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu  większością głosów przy 15 głosach „za”, 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr II/ 10 /2014 w sprawie delegowania radnych Rady 

Powiatu w Wałczu do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Uchwała  stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu*.  
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Ad. pkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę Nr XXXIII/239/2014 Rady Powiatu w Wałczu z 

dnia 28 lutego 2014r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014r. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

 

Danuta Kęsek – Członek Zarządu Powiatu 

Wyjaśniła, iż w projekcie niniejszej uchwały proponuje się przesunięcie niewykorzystanych 

środków w rehabilitacji społecznej z zadania pn. „Dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych” na zadanie pn. „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów” w kwocie 7.647,00 zł. 

 

 

O godzinie 14
50

 obrady II sesji Rady Powiatu opuścił Tadeusz Węgrzynowski – Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady Powiatu 

Bogdan Białas poddał niniejszy pod głosowanie.   

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/ 11 /2014   

zmieniającą  uchwałę Nr XXXIII/239/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 lutego 2014r. 

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu*. 

 

Ad. pkt 13 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zapytał w jakich godzinach będą się odbywały posiedzenia komisji stałych Rady Powiatu? 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oświadczył, iż nie może odpowiedzieć na pytanie radnego, gdyż o godzinach prac komisji 

stałych decydować będą przewodniczący poszczególnych komisji czy też ewentualnie ich 

zastępcy. Jak dotąd posiedzenia komisji stałych odbywały się w godzinach między  12.00, a 

15.00, gdzie z reguły obie komisje pracowały w jednym dniu. 
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Ad pkt 14 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż chciałby by posiedzenia komisji stałych odbywały się o godzinie 15.15. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poprosił, by radny wziął pod uwagę fakt, iż  Rada Powiatu liczy 17 radnych i trudno będzie 

każdemu dopasować godziny pracy rady czy komisji. Niemniej watro o powyższym 

rozmawiać, lecz leży to w przypadku posiedzeń komisji w gestii przewodniczących komisji 

stałych. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zauważył, iż pracownik obsługujący komisje świadczy pracę do godziny 15.30. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż pracownik ten przyjdzie następnego dnia  do pracy np. o godzinie 9.00. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Z uwagi na rozpoczęcie V Kadencji Rady Powiatu oraz konieczność zaopiniowania projektu 

budżetu Powiatu Wałeckiego przez komisje stałe, które w dniu dzisiejszym zostały dopiero 

powołane, zawnioskował o zwolnienie go z obowiązku zachowania terminów statutowych na 

dostarczenie radnym materiałów sesyjnych. III sesję Rady Powiatu w Wałczu, podczas której 

Rada Powiatu rozpatrzy budżet Powiatu Wałeckiego na 2015r. planuje zwołać na dzień 30 

grudnia br., dlatego też materiały sesyjne winny być radnym dostarczone 10 dni przed 

terminem sesji tj. w dniu 19 grudnia br. Najprawdopodobniej termin ten nie będzie możliwy 

do zachowania, z uwagi na konieczność zwołania komisji stałych, celem zaopiniowania planu 

budżetu powiatu na 2015r.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Wyraził zdanie, że sesja podczas, której Rada Powiatu rozpatrzy budżet Powiatu Wałeckiego 

na 2015r. nie musi zostać zwołana w grudniu br.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zauważył, iż Zarząd Powiatu przedłożył Radzie Powiatu budżet na 2015r. w listopadzie br. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Odpowiedział, że jeżeli zostało już wszystko przygotowane, uważa, że zapisy statutowe 

należy spełnić. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, że i tak nie została już zachowana procedura dotycząca trybu prac nad budżetem, 

chociażby z tego względu, iż komisje stałe nie zaopiniowały budżetu na 2015r. do dnia 5 

grudnia br. Niestety w roku wyborczym tak się zdarza. 
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Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, że jeżeli zajdzie taka potrzeba i zaistnieje trudność zachowania terminów 

statutowych dostarczenia radnym materiałów sesyjnych, zwoła sesję na dzień 31 grudnia br., 

zyskując tym samym czas na przygotowanie materiałów. Póki co sesja budżetowa została 

zaplanowana na dzień 30 gr. br., a radni zostaną poinformowani o ewentualnej zmianie 

terminu. 

 

 

Ad pkt 15 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15
00 

zamknął II sesję Rady Powiatu w Wałczu V kadencji. 

 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

 

Protokołowała  

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

Rady Powiatu  

 

Anna Siwiec        Bogdan Białas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


